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ZAPISNIK  
SA 9. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
održane dana 26. veljača 2024. siječnja 2024. (ponedjeljak) s početkom u 16,30 sati u prostorijama 
MO Banderovo, Rudolfa Tomšića 15. 

 
Sjednici su bili nazočni: 

- Siniša Malčić, predsjednik VMO  
- Velimir Horvat, zamjenik predsjednika VMO 
- Saša Beslemović, član VMO 
- Danijel Simčić, član VMO 
- Auzilija Maligec, članica VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
-  

Usvajanje zapisnika sa 8. sjednice VMO Banderovo održane 29. siječanj 2024.godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća MO Siniša Malčić i predložio slijedeći dnevni red kako slijedi: 

 
 

DNEVNI RED 
 

1. Komunalna problematika 
2. Razno 

 

AD – 1 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 1 – 1  
U Ulici Corrada Ilijasich od Gumi servis Mrak prema kućnom broju 8 puno je udarnih rupa koje treba 
sanirati. U Ulici Rudolfa Tomšića kod kbr. 40 na postavljenim usporivačem prometa oslabile su vide 
koje treba pričvrstiti. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Poslati zahtjev Rijeka plus. 
 

AD – 1 – 2  
U travnju prošle godine dostavljen je zahtjev za izgradnju rampe kod pješačkih prijelazu u Vukovarskoj 
ulici kod kbr. 23 prema kbr. 19, a još uvijek nisu izgrađene. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti upit Rijeka plus. 



 
AD – 1 – 3  
Oko spremnika za komunalni otpad u Ogulinskoj i Velebitskoj ulici, Ulici Braće Branchetta kod trgovine 
Brodokomerc Nova, Medicinskog fakulteta i kbr. 9 te u Ulici Mire Radune Ban svakodnevno se ostavlja 
komunalni i građevinski otpad. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Komunalnom redarstvu za češći obilazak. 
 

AD – 1 – 4    
U dječjem parku u Ogulinskoj ulici svakodnevno u jutarnjim, popodnevnim i večernjim satima, redovito 
dolazi jedna mlađa ženska osoba sa velikim psima te ih ostavlja bez povodca da slobodno šeću.  
 
Zaključak:  

 Vijeće je primilo na znanje. Obavijestiti Komunalno redarstvo. 
 
AD – 1 – 5  
Tajnica je izvijestila vijećnike da je stigao odgovor Rijeka plus vezano za probleme parkiranja vozila na 
prolazu u Vukovarskoj ulici kod kbr. 36,38, 40 i 42. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je primilo na znanje. Čekati odgovore ostalih nadležnih službi. 
 
AD – 2 – RAZNO 
AD – 2 – 1  
Tajnica je izvijestila vijećnike da Vijeće MO Podmurvice organizira edukativnu šetnju Art kvartom 
bivšim industrijskim kompleksom Benčić za subotu, 16. ožujka s početkom u 10 sati, a okupljanje je 
ispred ulaza u Muzej grada – Palača šećerane. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18,20 sati. 
 
 
Ovaj zapisnik sastoji se od 3 (tri) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                            Predsjednik Vijeća MO: 
 
 
                       Đulijana Desanti                                                                             Siniša Malčić  

 


